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Opplæringsfartøy AS. Vanskelig økonomisk situasjon ved driften av 
opplæringsfartøyet Skulebas. 

 

Opplæringsfartøy AS driver opplæringsfartøyet Skulebas. Selskapet har avtale med fylkeskommune 
og fartøyet opereres i samarbeid med Måløy vidaregåande skule. 

Selskapet har i mange år hatt anstrengt økonomi og dette har blant annet gjort seg utslag i at en ved 
ny fem-årsklassing i 2019 måtte Sogn og Fjordane fylkeskommune yte et utvidet lån for å klare å 
gjennomføre klassingen. Årsregnskapet 2019 viser et underskudd på kr 1646 907- inklusive 
klassekostnadene. 

Årsoppgjøret for 2018 viste et underskudd på kr 539 605.- Dette skyldes i stor grad pålegg fra 
Sjøfartsdirektoratet. 

Revidert budsjett for 2020 viser et underskudd på kr 105 000.- 

Uavhengig av vedlikehold, klassing og sertifisering skjer det hvert år havari på utstyr som ikke er 
forventet. De siste årene har dette skjedd med manøversystemet, eksosanlegget og dragerspelet, alt 
med betydelige kostnader. 

Covid-19 situasjonen har også rammet driften av Skulebas. Den planlagte turen på Lofotfiske i mars 
ble kansellert og en inntekt på anslagsvis en halv million forsvant. Skulebas har fisket på en 
opplæringskvote tilhørende Måløy vidaregåande skule. 
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Nytt fartøy er planlagt, men konkurransen er besluttet kansellert. En må påregne at det fortsatt vil gå 
flere år før nytt fartøy kan tas i bruk. Vi ser det derfor som nødvendig å styrke økonomien i selskapet 
for å møte utfordringene med å holde Skulebas operativ og til enhver tid sertifisert og sjødyktig. 

Mellomklassing i 2021 vil kreve sitt. 

Vi ber derfor om at leiesummen fra fylkeskommunen økes vesentlig. Eventuelt ber vi om et snarlig 
møte for å legge frem dokumentasjon og belyse problemstillingene nærmere. 

 

For styret i Opplæringsfartøy AS 

Ottar J. Aare 

styreleder 


